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Enkel fråga – Våldsenhet inom socialtjänsten 
Till socialnämndens ordförande Lars Öberg 

En ny enhet gällande våldsärenden planerades att startas upp inom 
socialtjänsten. Detta utifrån de ökningar av ärenden och placeringskostnader 
som vi idag ser skenar i väg. Många delar uppfattningen så som polis, skola, 
civilsamhälle och hälsovård att antalet våldsärenden kommer att öka då Covid-
19 pandemin avtar.  

Min fråga till socialnämndens ordförande Lars Öberg är följande: 

Kommer den mycket utsatta gruppen våldsutsatta att tillhöra en 
enhet till sommaren, eller kommer enheten att implementeras till 
hösten år 2020 ? 

 

Eva Marja Andersson, vice ordförande i kommunfullmäktige 


